
 

 

 
 
 
 
Nr. 130/2020 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 03 aprilie 2020, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 21 membri, reprezentanții satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni și Vaszi Etelka - 
sat Chilieni. 
 Având în vedere prevederile art. 50 din Decretul nr. 195 din 16 martie 2020 privind 
instituirea stării de urgenţă pe teritoriul României; 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și alin. (4) din OUG 
nr. 57/2019 privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului 
Sfântu Gheorghe, nr. 574/2020. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință 
STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András primarul Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Sztakics Éva-Judit, Toth-Birtan Csaba viceprimarii Municipiului Sfântu 
Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al Municipiului Sfântu Gheorghe.  
  Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Bună ziua 
suntem la prima şedinţă de acest gen, prin teleconferinţă. Să sperem că data viitoare deja o 
să fie videoconferinţă ca să chiar şi să ne vedem, sunt Debreczeni László o să fiu 
preşedintele de şedinţă al prezentei şedinţe.” 
 Domnul preşedinte de şedinţă dă citire listei consilierilor în vederea stabilirii 
prezenţei la şedinţă.  
 „Deci din totalul de 21 consilieri sunt prezenţi 19, lipseşte domnişoara Székely 
Kincsö respectiv lipseşte domnul Tischler Ferenc. Înainte să trecem la orice latură 
procedurală vă prezint primul punct peOordinea de zi: 
 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 
Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: preşedintele de şedinţă. 

„Articol unic: Se alege preşedinte de şedinţă pentru luna aprilie 2020 domnul 
consilier Debreczeni László, iar în cazul lipsei acestuia domnul consilier Gheorghe Ion.  
Bine, aş dori să votăm, asta o să votăm separat după care o să vă prezint procedura de vot.”  

Se dă citire prezenţei şi consilieri votează fiecare cu da, de acord. 
Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate HOTĂRÂREA NR.  96/2020. 
„Mulţumesc cu 19 voturi pentru am devenit preşedintele de şedinţă pentru luna 

aprilie. Înainte să trecem, pe latura..., să începem cu Ordinea de zi aş dori să vă prezint 
modalitatea în care se va desfăşura această şedinţă. Pentru operativitate, respectiv ca să nu 
pierdem timpul aşa cum am pierdut cu votarea proiectului nr. 1, aş dori să facem votarea în 
următorul fel. O să prezinte fiecare coleg proiectul de hotărâre, pe care el a iniţiat, domnul 
primar sau cei 2 viceprimari, după prezentări nu o să votăm, o să se prezinte toate cele 30 
de proiecte de hotărâre plus cele 4 la diverse, după care, cele 36 minus cele care nu se vor 
susţine, acelea le vom vota, individual, o personă începe să voteze de la 1 până la D6, şi 
începe 1 da 2 da 3 nu, deci cum... şi o persoană va vota într-un minut, sau 30 de secunde şi 
aşa vom fi mult mai operativi, dacă sunteţi de acord aş dori foarte mult să votăm şi acest 



 

 

aspect şi atunci vom putea trece mult mai repede peste următoarele lucruri. 
Între timp sunt prezenţi doamna Székely Kincsö şi domnul Tischler Ferenc.” 

 Se dă citire prezenţei şi consilieri votează fiecare cu da, de acord, în unanimitate.  
 „Bine mulţumesc frumos, deci suntem prezenţă 100%, din păcate nu se vede acel 
ecran verde care s-ar putea să se vadă acuma, din păcate, de mult nu s-a văzut, 21 voturi 
pentru această procedură.” 
 Domnul consilier GHEORGHE ION: „Pentru la diverse ne putem înscrie, nu?” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Da imediat, să 
terminăm cu Ordinea de zi. Vă rog cine doreşte să adauge la Ordinea de zi să o facă 
acuma.” 
 Domnul consilier GHEORGHE ION: (lb.r) „Da, Gheorghe doreşte.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Nu, dacă doriţi să 
adăugaţi puncte.” 

Domnul consilier GHEORGHE ION: (lb.r) „A puncte nu, la diverse, numai la 
diverse vreau.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Bine, v-am notat” 
Domnul consilier GHEORGHE ION: (lb.r) „Mulţumesc” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT: (lb.m, lb.r.): „Aş vrea să iau 

cuvântul. Aş dori să retrag nr. 25 de pe Ordinea de zi şi aş vrea să adaug un D3 
modificarea Regulamentului de organizare şi funcţionare DAS. Totodată vă anunţ că nu 
voi vota şi nu voi participa la dezbaterea punctului 2 de pe Ordinea de zi.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumesc 
frumos am notat, altcineva?” 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r) „Aş dori să retrag punctul 12 
de pe Ordinea de zi şi să adaug D1 modificare contract Sepsi Ut-Epito SRL, D2 aprobare 
buget de venituri şi cheltuieli Sepsi Út-Épitő SRL, D4 aprobare DALI str. Táncsics şi D5 
aprobarea DALI str. Soarelui.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumesc 
frumos am notat, altcineva?” 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m./lb.r): „Şi eu aş dori să adaug 
un proiect pe Ordinea de zi, D6, acordarea unei sume de bani pentru Biserica Reformată 
pentru modernizarea bisericii, mulţumesc.” 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m) „Şi eu aş dori să fac un anunţ, nu 
voi lua parte la dezbaterea şi votarea punctului 24”  

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Bine am notat.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: „La diverse.” 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „V-am notat.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI: „La diverse.” 

 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mii de scuze 
telefonul meu s-a oprit pentru un minut dar am revenit ca şi preşedinte de şedinţă. Avem 
rugămintea ca să fim mai operativi, o să vă citesc iarăşi lista de prezenţă, fiecare consilier 
şi vă rog frumos să votaţi toate cele 6 propuneri de la D1 la D6, şi să spuneţi DA dacă 
sunteţi de acord cu toate, respectiv să spuneţi că DA la 1, 2, 3, 4, 5 şi poate că NU la 6, sau 
cum doriţi să votaţi.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r): „Sunt de acord cu toate, DA” 
 Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r): „De acord cu toate.” 

Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „Da sunt de acord cu toate 6 D-urile.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „De acord cu toate 6.” 



 

 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ: (lb.m) „De acord cu toate 6.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN MIHÁLY (lb.m): „De acord cu toate 6.” 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „De acord cu toate 

6.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r, lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „De acord cu toate.”  
Domnul consilier KELEMEN SZILARD-PÉTER (lb.r): „De acord cu toate 6.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVAN (lb.r): „Da, de acord cu toate 6.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r): „De acord cu toate.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r): „De acord cu toate 

6.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „De acord cu toate 6.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ (lb.r): „Sunt de acord cu toate 6 D-uri.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m, lb.r): „De acord cu toate 6.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.r): „Sunt de acord.”  
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m, lb.r): „De acord cu toate cele 

6.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLO (lb.r): „De acord cu toate cele 6.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m, lb.r): „De acord cu toate cele 6.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Nu m-aţi strigat la vot, de 

acord cu toate 6.” 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Bine, mulţumesc 

frumos, 21 de voturi pentru, toate cele 6 propuneri care au fost aprobate, mai avem o 
singură votare pe care trebuie să o facem, să ştiţi că se aude doamna Kulcsár... de aceia, eu 
deja aş fi trecut peste asta, să votăm Ordinea de zi aşa cum a fost completată, respectiv cu 
cele 2 retrase.” 

Se dă citire listei consilierilor care votează toţi cu DA. 
Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi. 
„Bine, mulţumesc frumos, în 15 minute am reuşit să trecem peste latura 

procedurală, invit pe domnul primar să ne prezinte proiectul nr. 2 privind rectificarea 
bugetului municipiului.” 

PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului general al Municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2020. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar. 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m./lb.r): „Mulţumesc, salut pe 
toată lumea, sper ca toţi să se bucure o stare de sănătate bună, prin excepţie, din motiv de 
operativitate o să prezint în limba română proiectul de hotărâre. Salut pe toată lumea, 
rugămintea mea este să opriţi microfoanele ca să funcţioneze mai bine această 
teleconferinţă. Bugetul Municipiului Sfântu Gheorghe se modifică la capitolul venituri cu 
3,5 milioane lei în baza contractelor de finanţare încheiate în cadrul programului 
operaţional regional 2014-2020 şi cu 800.000 lei care este suma planificată în baza 
contractului încheiat cu Direcţia de Sănătate Publică a judeţului Covasna pentru finanţarea 
cheltuielilor pentru carantină. La partea de cheltuieli vom avea şi câteva redistribuiri de 
fonduri, se diminuează fondul de rezervă la dispoziţia autorităţii locale cu suma de 1,5 
milioane lei, la capitolul învăţământ alocăm 2.220.000 pentru proiecte finanţate din POR, 
respectiv sistematizare verticală la liceul economic ”Berde Áron”, demolarea grădiniţei nr. 
7 şi construirea unei clădiri pentru grădiniţa de pe strada Orbán Balázs, construirea unei 
grădiniţe şi creşe la Câmpul Frumos. La capitolul sănătate alocăm 1.607.000 lei pentru 



 

 

prevenirea răspândirii infecţiei cu virusul COVID-19, la capitolul cultură diminuăm 
bugetul Casei de cultură ”Kónya Ádám” cu suma care a fost alocată pentru organizarea 
Zilelor Sfântu Gheorghe, respectiv 1.101.000, la asigurări de, la asigurări şi asistenţă la 
acest capitol alocăm 400.000 lei pentru amenajarea terenurilor de sport din cartierul 
Ciucului, proiect finanţat din fonduri europene, 530.000 lei suplimentăm bugetul DAS 
pentru prevenirea răspândirii infecţiei cu virusul COVID-19, la capitolul locuinţe şi servicii 
dezvoltare publică alocăm 950.000 pentru proiectul reconversia şi refuncţionalizarea 
terenului din jurul lacului cartierului Gării, iar la capitolul transporturi alocăm 700.000 de 
lei pentru întreţinerea şi repararea drumurilor şi trotuarelor şi în final la protecţia mediului 
alocăm suma de 476.350 lei pentru plata serviciilor de salubrizare. Vă mulţumesc.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos domnule primar, dacă sunt intervenţii din partea colegilor, vă rog să semnalaţi. 
Bine, dacă nu sunt atuncia trecem la prezentarea următorului proiect de hotărâre şi vom 
vota aşa cum am menţionat în final şi acest proiect de hotărâre.” 

Se votează cu 20 voturi pentru, 1 consilier nu a participat la vot (Sztakics Éva –
Judit), HOTĂRÂREA NR. 97/2020. 

„Invit, tot pe domnul primar să ne prezinte proiectul de hotărâre nr. 3.” 
PUNCTUL III de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării 

unei sume de bani în favoarea Parohiei Romano-Catolice V. Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
Antal Árpád-András, primar. 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m./lb.r): „Mulţumesc, proiectul de 
hotărâre nr. 3 este pentru alocarea unei sume de bani în favoarea Parohiei Catolice Sfântu 
Gheorghe V, este vorba despre suma de 320.000 mii lei, vă mulţumesc.” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 98/2020. 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Bine, mulţumim 

frumos, vă rog frumos rog pe doamna viceprimar Sztakics Éva-Judit să ne prezinte 
proiectul de hotărâre nr. 4.”  

PUNCTUL IV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării și completării Procedurii de analiză și soluționare a cererilor de stingere a 
creanțelor fiscale prin dare în plată, aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 6/2017. 
Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar.  

Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT: ( lb.r.): „Acest proiect de hotărâre 
se referă la modificările de ordin procedural necesare pentru a dobândi un teren la Őrkő în 
suprafaţă de 11.482 mp, teren necesar pentru un proiect de dezvoltare în cartierul Őrkő şi 
prin această modificare va fi posibilă dobândirea acestui teren de către municiplitate prin 
procedura de dării în plată.” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 99/2020. 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Bine, mulţumim 

frumos, dacă sunt intervenţii din partea colegilor consilieri. Dacă nu atunci vă rog pe 
domnul primar să ne prezinte proiectul de hotărâre nr. 5.”  

PUNCTUL V de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării și completării HCL 161/2018 privind aprobarea schemei de ajutor de minimis 
multianual pentru sprijinirea Întreprinderilor Mici și Mijlocii din Municipiul Sfântu 
Gheorghe, județul Covasna, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar. 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r): „Mulţumesc, proiectul nr. 5 se 
referă la modificarea şi completarea HCL nr. 161/2018 privind aprobarea schemei de 
ajutor de minimis multianual pentru sprijinirea IMM-urilor, nu ştiu dacă aveţi întrebări, o 



 

 

să prezint mai detaliat, probabil aţi studiat cu toţii proiectul de hotărâre, mulţumesc.” 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Proiectul rezultă 

din munca comisiei mixte de la Camera de Comerţ şi Industrie a cărui membru eu sunt, 
Acest proiect rezultă dintr-o muncă de un an jumate şi am încercat să îmbunătăţim cât mai 
mult proiectul, să venim şi mai aproape de întreprinzători, să-i ajutăm cât mai mult, ca să 
fie mult mai uşor de a accesa aceste fonduri prin acest program. Aş dori foarte mult pe 
colegii consilieri care mai discută acasă cu altcineva, cu un membru de familie sau oricine, 
că se aude în căştile noastre, eventual atunci să opriţi microfonul şi atunci nu o să auzim.” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 100/2020. 
„Bine, trecem la proiectul nr. 6, vă rog frumos, pe domnul viceprimar dl. Toth-

Birtan Csaba să ne prezinte proiectul de hotărâre nr. 6.” 
PUNCTUL VI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 

modificării și completării HCL nr. 270/2019 privind aprobarea acceptării ofertei de donaţie 
formulată de Asociația Club Sportiv ”SEPSI OSK”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Vă mulţumesc, Asociaţia 
sportivă Sespsi OSK a donat municipalităţii instalaţia de iluminat de la stadion, însă 
această donaţie s-a făcut la valoarea contabilă a activului, am fost sesizaţi de Prefectură că 
peste 500.000 de lei, donaţiile se pot primi numai la valoarea de piaţă aşa că am procedat la 
evaluarea imobilului, a rezultat suma 939.500 de lei cu care vrem să acceptăm această 
donaţie. Mulţumesc.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos, dacă sunt intervenţii la pct. 6. Doresc să revin, poate că am emoţii din cauza 
acestei modalităţi de ţinere a şedinţei de consiliu local, am uitat să vă prezint că punctul 6 a 
fost avizat de comisia I, V şi VI. Proiectul nr. 1 de către comisia I, V, proiectul nr. 3 de 
către comisia I, III, V, proiectul nr. 4 de către comisia 1 şi 5, respectiv proiectul nr. 5 de 
către comisiile I şi V. O să vă prezint în continuare aceste avizări.” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
101/2020.  

PUNCTUL VII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii Contractului de închiriere nr. 15.723/2017 încheiat între Municipiul Sfântu 
Gheorghe și CHOCO PACK SRL Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Prin proiectul de hotărâre se 
propune prelungirea contractului cu Choco Pack SRL pentru un spaţiu comercial până la 
data de 31.03.2021.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Comisiile de 
specialitate I şi V au avizat favorabil acest proiect, dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
102/2020.  

„Mulţumesc frumos proiectul de hotărâre nr. 8 ne este prezentat tot de domnul 
viceprimar Toth-Birtan Csaba.” 

PUNCTUL VIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii Contractului de închirierie nr. 22759/16.04.2018 încheiat cu Asociaţia Clubului 
Columbofil 14/4 Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Prin proiectul de hotărâre se 
propune prelungirea până la data de 31.03.2021 a contractului avut cu Asociaţia 
Columbofilă pentru închirierea un spaţiu din strada Crângului.” 



 

 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Comisiile nr. I şi 
V au avizat favorabil, dacă sunt intervenţii. Comisia juridică a propus modificarea în actul 
adiţional, doamna Kulcsár îmi propune că a fost o eroare materială, respectiv data a fost 
31.03.2020 care s-a corectat în 2021, s-a pus încă o dată materialul corect şi vom vota 
materialul corect.” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
103/2020.  
 „Mulţumesc frumos proiectul de hotărâre nr. 9 ne este prezentat tot de domnul 
viceprimar Toth-Birtan Csaba.”  

PUNCTUL IX de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii duratei Contractului de concesiune nr. 578/2005 încheiat cu dr. Sándor András. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Se propune prelungirea 
contractului cu dr. Sándor András pentru dispensarul de pe adresa strada Lt Păiş David nr. 
53, 47,4 mp cu doi ani.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Comisiile de 
specialitate nr. I, III, V au avizat acest proiect de hotărâre, dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
104/2020.  

„Proiectul de hotărâre nr. 10 ne este prezentat tot de domnul viceprimar Toth-Birtan 
Csaba.” 

PUNCTUL X de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii 
duratei Contractului de concesiune nr. 570/2005 încheiat cu dr. Szmolka Márta. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Se propune prelungirea 
contractului de închiriere cu dr. Szmolka Márta pentru cabinetul medical din strada Oltului 
nr. 12 cu suprafaţa de 384 mp, cu un an.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Comisiile de 
specialitate nr. I, III, V. au avizat favorabil acest proiect. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
105/2020.  

„Mulţumesc, proiectul nr. 11 este prezentat de domnul viceprimar Toth-Birtan 
Csaba.” 

PUNCTUL XI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii unor Contracte de locațiune încheiate cu chiriașii spaţiilor amplasate în punctele 
de desfacere situate în zona Gării şi Simeria. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Este vorba de prelungirea a 7 
contracte de închiriere suprafeţe, în condiţiile uzuale de 5 euro/mp/an cu un an. Conform 
tabelului anexă la proiectul de hotărâre.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Comisiile de 
specialitate nr. I, V. au avizat favorabil acest proiect. Dacă sunt intervenţii?”  

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
106/2020.  

„Proiectul de hotărâre nr. 13 este prezentat de domnul viceprimar Toth-Birtan 
Csaba.” 

PUNCTUL XIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
reglementării situaţiei juridice a unor terenuri situate în Municipiul Sfântu Gheorghe. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  



 

 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „În proiectul de hotărâre este 
vorba de suprafeţe, imobile care sunt în proprietatea statului şi în administrarea 
administraţiei publice locale şi pe baza Legii 18 vrem să le preluăm în proprietatea 
Primăriei adică a consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe şi în administrare. 
Este vorba de o casă şi un teren din strada Nagy György, un teren din strada Körősi Csoma 
Sándor şi 3 terenuri din strada Puskás Tivadar.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Comisiile de 
specialitate nr. I, II, V au avizat favorabil. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
107/2020.  

„Dacă nu sunt trecem la proiectul de hotărâre nr. 14 îl rog pe domnul primar Antal 
Árpád-András să ne prezinte proiectul.” 

PUNCTUL XIV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii 
unor terenuri situate în Municipiul Sfântu Gheorghe, Cvartal Câmpul Frumos. Prezintă: 
Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r): „Mulţumesc, în acest proiect 
este vorba despre aprobarea alipirii a 2 terenuri din proprietatea privată a Municipiului 
Sfântu Gheorghe situate în cartierul Câmpul Frumos. Este vorba despre un teren de 8.442 
de mp şi unul de 10.432. Vă mulţumesc.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Comisiile nr. I, II, V au avizat favorabil. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
108/2020.  

„Dacă nu sunt trecem la proiectul de hotărâre nr. 15 la BVC-ul Multi-Trans-ului, ne 
prezintă viceprimar Toth-Birtan Csaba să ne prezinte proiectul.” 

PUNCTUL XV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
bugetului de venituri şi cheltuieli al MULTI-TRANS S.A. Sfântu Gheorghe pe anul 2020. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Societatea comercială Multi-
Trans SA a dimensionat bugetul de venituri şi cheltuieli pe baza recent încheiatului 
contract de concesiune, propunem la capitolul de venituri 5.129.000 lei la capitolul 
cheltuieli 4.909.000 lei.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Comisiile de specialitate nr. I şi V au avizat favorabil. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 19 voturi pentru, 2 abțineri (Bálint Iosif, Kolcza István), 
HOTĂRÂREA NUMĂRUL 109/2020.  

„Dacă nu atuncia trecem la proiectul de hotărâre nr. 16 cu privire la bilanţul 
societăţii Sesiipar SRL, ne prezintă tot domnul viceprimar.” 
 PUNCTUL XVI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
bilanțului contabil al SEPSIIPAR SRL Sfântu Gheorghe pe anul 2019. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Bilanţul societăţii Sepsiipar 
SRL se prezintă astfel la capitolul venituri 551.369 lei la capitolul cheltuieli 569.851  lei, 
rezultând o pierdere de 18.482 lei.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Aşa cum s-a întâmplat şi la proiectul nr. 15 şi la proiectul 16, adică prezentul 
proiect comisia economică a avizat proiectul, însă la ambele dl. Bálint József s-a abţinut de 
la vot, respectiv comisia juridică a avizat în unanimitate proiectul 16. Dacă sunt 



 

 

interevenţii?” 
Se votează cu 19 voturi pentru, 2 abțineri (Bálint Iosif, Kolcza István), 

HOTĂRÂREA NUMĂRUL 110/2020.  
„Atuncia trecem la proiectul de hotărâre nr. 17 cu privire la BVC-ul societăţii 

Sepsiipar SRL, tot domnul viceprimar ne prezintă.” 
PUNCTUL XVII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al SEPSIIPAR SRL Sfântu Gheorghe pe anul 2020. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „BVC-ul propus de Sepsiipar 
SRL, propune următoarele cifre, la capitolul de venituri 735.950 lei, la capitolul cheltuieli 
734.390 rezultând un profit preliminar de 1.560 lei.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Comisiile de specialitate nr. I şi V au aprobat în unanimitate acest proiect. Dacă 
sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
111/2020.  

”Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. 18 privind bilanţul societăţii Urban-
Locato SRL, tot domnul viceprimar ne prezintă.” 

PUNCTUL XVIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
bilanţului contabil al URBAN-LOCATO S.R.L. Sfântu Gheorghe pe anul 2019. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Urban-Locato SRL pe anul 
2019 a realizat următoarele cifre 1.568.020 venituri, 1.475.394 cheltuieli rezultând un 
profit de 92.636 lei.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Bine. Comisia de 
specialitate nr. I şi V au aprobat, a avizat favorabil proiectul. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
112/2020.  

„Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. 19 BVC-ul societăţii Urban-Locato 
SRL, domnul viceprimar ne prezintă.” 

PUNCTUL XIX de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
bugetului de venituri şi cheltuieli al URBAN-LOCATO SRL Sfântu Gheorghe pe anul 
2020. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „În proiectul de buget sunt 
prezentate următoarele cifre: la capitolul venituri 1.785.000, la capitolul cheltuieli 
1.637.000 şi se propune realizarea unui profit brut 121.000 lei.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Comisiile nr. I şi 
V au avizat favorabil proiectul. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
113/2020.  

„Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. 20, BVC-ul societăţii Sepsi Rekreatív 
SA. Ne prezintă domnul viceprimar Toth-Birtan Csaba.” 

PUNCTUL XX de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
bugetului de venituri şi cheltuieli al SEPSI REKREATÍV SA Sfântu Gheorghe pe anul 
2020. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Bugetul Sepsi Rekreatív SA 
este propus, cu următoarele cifre: 6.482.000 venituri, 6.478.000 cheltuieli 1.637.000 şi un 
profit brut proiectat de 4.000 lei. Din aceste venituri 3.325.000 de lei reprezintă ajutorul de 



 

 

stat, acordat de municipalitate.” 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Da, mulţumim 

frumos. Comisia de specialitate nr. I a avizat cu abţinerea domnului Bálint József, respectiv 
comisia nr. V în unanimitate. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 19 voturi pentru, 2 abțineri (Bálint Iosif, Kolcza István), 
HOTĂRÂREA NUMĂRUL 114/2020.  

„Proiectul de hotărâre nr. 21, ne prezintă tot domnul viceprimar Toth-Birtan 
Csaba.” 
 PUNCTUL XXI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
scoaterii din funcţiune în vederea valorificării prin casare a unor mijloace fixe şi obiecte de 
inventar date în administrarea Sepsiipar SRL și modificarea Contractului de administrare 
nr. 52524/2016. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Este vorba de casarea unor 
mijloace fixe care figurează în anexa contractului de concesiune cu Sepsiipar SRL, este 
vorba de construcţii agricole, 16 poziţii care în valoare totală de 339,668 de lei care se 
casează şi prin anexa 2 se adaugă listei mobilier, 7 poziţii în valoare totală de 24.839 de 
lei.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Comisiile de 
specialitate nr. I şi V au avizat favorabil proiectul. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
115/2020.  

„Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. 22 care ne este prezentat de domnul 
viceprimar Toth-Birtan Csaba.” 
 PUNCTUL XXII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție pentru obiectivul de investiții: 
”Amenajare Centru Comunitar Câmpul Frumos” din Municipiul Sfântu Gheorghe. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „În proiectul de hotărâre nr. 
22 este vorba de aprobarea indicatorilor proiectului Centrului comunitar integrat din 
Câmpul Frumos. Acest proiect face parte din Strategia de dezvoltare a zonelor 
defavorizate. Proiectul se realizează în locul prezentei grădiniţe. Este vorba de realizarea 
unui centru care cuprinde încăperi pentru intervenţii sociale, social-medicale, respectiv de 
consiliere, este un centru pentru care ar asigura aceste servicii pentru peste 400 de 
persoane. Centrul are a suprafaţă desfăşurată de 500 mp şi valoarea proiectului inclusiv 
TVA este 2.383.443 de lei.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Comisiile de specialitate nr. I , II şi V au avizat favorabil proiectul. Dacă sunt 
intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
116/2020.  

„Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. 23 ne prezintă tot domnul viceprimar 
Toth-Birtan Csaba, dacă mai poate.” 

PUNCTUL XXIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție pentru obiectivul de investiții: 
”Amenajare Centru Comunitar Cartierul Ciucului” din Municipiul Sfântu Gheorghe. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Este vorba de un centru 
asemănător dar mai mic care se va realiza în cartierul Ciucului la parterul unui bloc, este 



 

 

vorba tot de un Centru comunitar integrat, dar o să găzduiască cam aceleaşi servicii 
sociale, social-medicale şi de consiliere, însă aici valoarea proiectului este mai mică 
455.597 de lei care conţine şi TVA.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Comisiile de specialitate I , II şi V au avizat favorabil proiectul. Dacă sunt 
intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
117/2020.  

„Dacă nu, proiectul de hotărâre nr. 24 ne va fi prezentat de doamna viceprimar 
Sztakics Éva-Judit.” 
 PUNCTUL XIV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre de pe pentru aprobarea 
modificării HCL nr. 308/2019 privind aprobarea proiectului “Reabilitarea și extinderea 
Grădiniței cu program prelungit „Kőrösi Csoma Sándor”, din Municipiul Sfântu Gheorghe, 
judeţul Covasna” și a cheltuielilor legate de proiect. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, 
viceprimar.  

Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT: (lb.r.) „Este o veste bună, datorită 
instrucţiunii 135, putem diminua contribuţia la valoarea eligibilă a proiectului 
“Reabilitarea și extinderea Grădiniței cu program prelungit „Kőrösi Csoma Sándor”, de la 
valoarea de 465.930 lei la 44.188 de lei.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos pentru vestea bună. Comisiile de specialitate I , II şi V au avizat favorabil proiectul. 
Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 20 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (Zsigmond József), 
HOTĂRÂREA NUMĂRUL 118/2020.  

„Dacă nu, atuncia trecem la proiectul de hotărâre nr. 26 ne prezintă domnul 
viceprimar Toth-Birtan Csaba.” 
 PUNCTUL XVI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 
modificării H.C.L. nr. 182/2017 privind aprobarea tarifului de distanță maximal al 
transportului de persoane în regim de taxi pe raza Municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Prin hotărârea Consiliului 
Local a fost fixată limita superioară a tarifului de taximetrie la 2,8 lei/km însă legislaţia dă 
voie şi până acum nu am fixat valoarea maximă a taxei pentru timp de noapte care potrivit 
legislaţiei poate fi cu 50% mai mult decât pentru timp de zi. Deci asociaţia taximetriştilor a 
solicitat să fixăm şi valoarea maximă a tarifului care se poate percepe pe timp de noapte, 
care va fi de 4,2 lei/km deci cu 50% mai mult decât tariful maxim pe timp de zi.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Comisiile nr. I şi V au avizat favorabil proiectul. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
119/2020.  

„Dacă nu, atuncia îl rog pe domnul primar Antal Árpád să ne prezinte proiectul de 
hotărâre nr. 27.” 
 PUNCTUL XVII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
accesării de către Municipiul Sfântu Gheorghe a schemei de ajutor de stat, Măsura 15 - 
Servicii de silvomediu, servicii climatice și conservarea pădurilor, Schema de ajutor de stat 
– Servicii de silvomediu, servicii climatice și conservarea pădurilor. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r): „Mulţumesc prin acest proiect 



 

 

de hotărâre aprobăm accesarea de către Municipiul Sfântu Gheorghe a schemei de ajutor 
de stat, Măsura 15, Servicii de silvomedie, servicii climatice și conservarea pădurilor, 
Acest lucru presupune delimitarea unei zone de linişte de cel puţin 20% din totalul 
suprafeţei pentru care se încheie angajamentul, mulţumesc.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Comisiile nr. I, II şi V au avizat favorabil proiectul de hotărâre. Dacă sunt 
intervenţii?” 

Se votează cu 20 voturi pentru, 1 consilier nu a votat (József Álmos-Zoltán) 
HOTĂRÂREA NUMĂRUL 119/2020.  

„Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. 28 şi ne prezintă doamna Sztakics 
Éva-Judit, nu este o veste prea bună.” 
 PUNCTUL XVIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind modificarea 
Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe nr. 93/2020 privind 
încheierea unui contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe şi Casa de Cultură 
”Kónya Ádám” în vederea organizării în anul 2020 a unor evenimente cu caracter cultural 
în Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar.  
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r.): „Asta nu este o veste bună, 
dintr-adevăr, trebuie să decim asupra anulării organizării Zilelor Sfântu Gheorghe anul 
acesta, iar contractele deja încheiate propunem să fie printr-o anexă modificate şi deja  
putem spune că anticipăm ca în anul 2021 Zilele Sfântu Gheorghe să aibă loc în intervalul 
17-25 aprilie.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Bine, mulţumim 
frumos. Comisiile de specialitate, numai o secundă, nr. IV şi nr. V au avizat favorabil 
proiectul de hotărâre. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
121/2020.  

„Dacă nu, atuncia trecem la prezentarea proiectului de hotărâre nr. 29 tot de către 
doamna viceprimar Sztakics Éva-Judit.  

PUNCTUL XXIX de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Listei 
de prioritate cu solicitanții care au depus cereri pentru locuințe sociale în Municipiul 
Sfântu Gheorghe. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar.  

Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r.): „Comisia numită pentru 
evaluarea dosarelor de prioritate pentru aşteptarea unei locuinţe sociale, a evaluat dosarele 
depuse, 14 dosare au fost conforme, şi s-a stabilit ordinea de prioritate pentru solicitanţii 
unor locuinţe sociale, deci trebuie să aprobăm această ordine de prioritate.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Comisiile nr. III şi nr. V au avizat favorabil prezentul proiectul. Dacă sunt 
intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
122/2020.  

„Dacă nu, trecem la prezentarea proiectului de hotărâre nr. 30 de către doamna 
viceprimar Sztakics Éva-Judit.” 

PUNCTUL XXX de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Strategiei de dezvoltare a serviciilor sociale al Municipiului Sfântu Gheorghe pentru 
perioada 2020-2025 și a Planului anual de acțiune privind serviciile sociale administrate și 
finanțate din bugetul Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe pentru anul 2020. 
Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar.  

Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r.): „În vederea asigurării 



 

 

condiţiilor de furnizare a unor servicii sociale de calitate am elaborat o strategie pe termen 
între 2020-2025 şi planul de măsuri valabil pentru anul 2020, propun aprobarea acesteia 
aşa cum a fost prezentat.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Comisiile nr. I, III şi nr. V au avizat favorabil, în unanimitate. Dacă sunt 
intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
123/2020.  

„Dacă nu, atuncia trecem la următorul proiect, proiectul D1 care ne este prezentat 
de de către domnul viceprimar Toth-Birtan Csaba.” 

PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării și completării Contractului de lucrări nr. 6139/2020 încheiat între Municipiul 
Sfântu Gheorghe și Sepsi Út-Épitő SRL. Prezintă domnul viceprimar: Toth-Birtan Csaba. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Proiectul prevede 
modificarea cu Sepsi Út-Épitő SRL, de fapt introducerea a 3 activităţi noi şi a tarifelor 
aferente. Este vorba de activităţile de schimbare capace cămine de pe străzi şi despre 
plombare cu sau fără frezare în cazul reparaţiei străzilor din Municipiul Sfântu Gheorghe.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Comisiile nr. I, II 
şi V au avizat în unanimitate acest proiect. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
124/2020.  

„Dacă nu, atuncia trecem la următorul proiectul nr. D2 care ne este prezentat tot de 
de domnul viceprimar Toth-Birtan Csaba.” 

PUNCTUL D2 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului 
de venituri și cheltuieli al Sepsi Út-Épitő SRL Sfântu Gheorghe, pe anul 2020. Prezintă 
domnul viceprimar: Toth-Birtan Csaba. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Este vorba de bugetul de 
venituri şi cheltuieli prognozat de societatea Sepsi Ut-Épitő SRL, care prevede la capitolul 
de venituri suma de 5.000.000 lei, respectiv la capitolul de cheltuieli 4.850.000, 
prognozând un venit brut de 150.000 lei.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Comisiile nr. I şi V au avizat în unanimitate prezentul proiect. Dacă sunt 
intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
125/2020.  

„Dacă nu, atuncia trecem la proiectul nr. D3 care ne este prezentat de doamna 
viceprimar Sztakics Éva-Judit.” 

PUNCTUL D3 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL 
nr. 377/2019 privind reorganizarea Direcției de Asistență Socială Sfântu Gheorghe. 
Prezintă doamna viceprimar: Sztakics Éva-Judit. 

Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT: (lb.r.): „Pe perioada stării de 
urgenţă propunem suspendarea aplicării penalităţilor de întârziere calculate pentru neplata 
la termen a chiriei şi utilităţilor în cazul locuinţelor sociale.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Comisiile nr. I, III 
şi V au avizat în unanimitate acest proiect de hotărâre. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
126/2020.  

„Dacă nu, trecem la prezentarea proiectului D4, îl rog pe domnul viceprimar Toth-



 

 

Birtan Csaba.” 
PUNCTUL D4 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție pentru obiectivul de investiții 
”Modernizare Strada Táncsics Mihály din Municipiul Sfantu Gheorghe. Prezintă domnul 
viceprimar: Toth-Birtan Csaba. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Este vorba de DALI pentru 
strada Táncsics Mihály, se prevede repararea, refacerea străzii prin asfaltare, prin 
înlocuirea instalaţiei de iluminat stradal şi a instalaţiei de canalizare pluvială. Strada are o 
lungime totală de 217 m şi valoarea totală a lucrărilor, inclusiv TVA este proiectat la 
1.994.555,79 lei.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Comisiile de specialitate nr. I, II şi V au avizat favorabil proiect. Dacă sunt 
intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
127/2020. 

„Dacă nu, atuncia îl rog tot pe domnul viceprimar să ne prezinte proiectul nr. D5.” 
PUNCTUL D5 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție pentru obiectivul de investiții 
”Modernizare Strada Soarelui” din Municipiul Sfantu Gheorghe. Prezintă domnul 
viceprimar: Toth-Birtan Csaba. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r) „Este vorba de altă DALI a 
documentaţiei pentru repararea, de fapt modernizarea străzii Soarelui, stradă momentan 
fără îmbrăcăminte modernizată, deci pietruită. Strada are o lungime totală de 158 m, 
ulterior aceleaşi lucrări, inclusiv instalaţia de iluminat stradal şi canalizare pluvială şi 
costul total al investiţiei este proiectat la 1.531.263 lei inclusiv TVA.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Comisiile de specialitate nr. I, II şi V au avizat favorabil proiectul. Dacă sunt 
intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
128/2020.  

„Dacă nu, atuncia îl rog ca ultimul proiect de hotărâre D6 să ne fie prezentat de 
domnul primar Antal Árpád.” 

PUNCTUL D6 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind alocarea unei sume 
de bani Parohiei Reformate I Sfântu Gheorghe V, pe anul 2020. Prezintă domnul primar: 
Antal Árpád-András. 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r): „Mulţumesc. Prin acest proiect 
de hotărâre, aprobăm alocarea sumei de 500.000 de lei în favoarea Parohiei Reformate 
Sfântu Gheorghe I, în vederea cofinanţării lucrărilor cu reabilitarea Bisericii Cetate din 
strda Cetăţii nr. 1, conform documentaţiei anexate, vă mulţumesc.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos. Comisiile de specialitate nr. I şi V au avizat favorabil prezentul proiectul. Dacă 
sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NUMĂRUL 
129/2020.  

„Dacă nu, atuncia presupun că putem trece la vot. Eventual cei care ştiţi ca deja aţi 
votat sau urmează, să închideţi microfoanele, să se audă foarte bine.” 

Se dă citire listei prezenţei şi consilierii îşi exprimă votul. 
Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA,7-DA, 



 

 

8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-DA, 19-DA, 20-
DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 30-DA, D1-DA, D2-
DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA. 

Domnul consilier BÁLINT IOSIF: 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA,7-DA, 8-DA, 
9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-abţinere, 16-abţinere, 17-DA, 18-DA, 19-DA, 
20-abţinere, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 30-DA, D1-
DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA. 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Rog foarte mult 
pe colegi, închideţi microfoanele cu un simplu 0 că se aude destul de rău votarea, vă rog 
frumos, este foarte simplu apăsaţi tasta 0 după care când vreţi să vorbiţi iarăşi apăsaţi tasta 
0, şi aveţi microfonul activ.” 

Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA,7-
DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-DA, 19-
DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 30-DA, D1-
DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI: „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA,7-DA, 
8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-DA, 19-DA, 20-
DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 30-DA, D1-DA, D2-
DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE: „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-
DA, 7-DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-DA, 
19-DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 30-DA, 
D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ: (lb.m) „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-
DA,7-DA, 8-DA, 9-DA,10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-DA, 
19-DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 30-DA, 
D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN MIHÁLY: (lb.m) „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-
DA, 6-DA, 7-DA, 8-DA, 9-DA,10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 
18-DA, 19-DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 
30-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-
DA, 5-DA, 6-DA, 7-DA, 8-DA, 9-DA,10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-
DA, 18-DA, 19-DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-
DA, 30-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 
6-DA, 7-DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-
DA, 19-DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 28-DA, 29-DA, 30-DA, D1-
DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA,7-DA, 
8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-DA, 19-DA, 20-
DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 30-DA, D1-DA, D2-
DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier KELEMEN SZILARD-PÉTER (lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-
DA, 6-DA, 7-DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 
18-DA, 19-DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 
30-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA, 7-



 

 

DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-abţinere, 16-abţinere, 17-DA, 18-
DA, 19-DA, 20-abţinere, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 
30-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA, 7-
DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-DA, 19-
DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 30-DA, D1-
DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-DA, 
5-DA, 6-DA, 7-DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 
18-DA, 19-DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 
30-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ (lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA, 
7-DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-DA, 19-
DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 30-DA, D1-
DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „2-nu votez, 3-DA, 4-DA, 5-
DA, 6-DA,7-DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 
18-DA, 19-DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 
30-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA, 
7-DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-DA, 19-
DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 30-DA, D1-
DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA, 
7-DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-DA, 19-
DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 30-DA, D1-
DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m, lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-
DA, 6-DA,7-DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 
18-DA, 19-DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 
30-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier VAJNA LÁSZLO (lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA, 7-
DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-DA, 19-
DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-DA, 30-DA, D1-
DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m, lb.r): „2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 
6-DA, 7-DA, 8-DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-
DA, 19-DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-nu particip, 26-DA, 27-DA, 28-DA, 29-
DA, 30-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Deci s-au votat 
toate proiectele de hotărâre aflate pe Ordinea de zi, mulţumesc colegilor urmează colegii 
care s-au înscris la diverse, în ordinea bunului simţ începem cu doamna Rodica Pârvan.” 

DIVERSE:  
Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „Da, mulţumesc. Domnule primar, o 

problemă, o întrebare, sună oamenii şi întreabă cu ce contribuie Primăria la susţinearea 
oamenilor fără posibilităţi, a celor care nu se pot deplasa şi aşa mai departe, chiar 
dimineaţă m-a sunat domnul Ivan să mă întrebe, el a fost ultimul dar am primit mai multe 
întrebări de genul acesta, vă rog pe scurt aşa cam ce am putea să facem dacă noi consilierii 



 

 

suntem în măsură să ajutăm şi noi cu ceva, o putem face, cum credeţi dvs. că se poate 
uşura situaţia acelor oameni lipsiţi de posibilităţi, sau lipsiţi de mobilitatea de a putea 
merge să-şi procure cele necesare, vă mulţumesc frumos.”  
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r): „În ceea ce priveşte persoanele 
lipsite de mobilitate avem mai multe numere de telefon care pot fi apelate şi în cazul în 
care cer ajutor voluntarii noştrii fac cumpărături, merg inclusiv la farmacii şi 
achiziţionează medicamentele şi le transportă acasă gratuit, deci transportul este gratuit, 
evident mâncarea şi respectiv, medicamentele trebuiesc plătite. Deci asta în ceea ce 
priveşte persoanele sau ajutorul pe care acordăm persoanelor lipsite de mobilitate. 
Persoanele care au probleme financiare, şi aici totuşi trebuie să fim realişti şi să înţelegem 
că cei care până acum au muncit cinstit, nu pot fi în situaţia în care să aibă probleme 
financiare, pentru că au putut intra în şomaj tehnic, pensionarii primesc în continuare 
pensii, şi aşa mai departe, dar e adevărat există o categorie care poate a muncit până acuma 
la negru, sau au avut alte activităţi, şi într-adevăr în acest caz pot apărea probleme 
financiare. Direcţia de Asistenţă Socială lucrează şi s-a făcut apel, inclusiv toată lumea 
care are asemenea probleme să depună cereri pentru ajutor social, acest lucru poate fi 
realizat în viitorul apropriat. Vă mulţumesc.” 
  Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „Vă mulţumesc şi eu, mă tem că o 
să avem foarte multe cereri, la viitoarele şedinţe privitoare la ajutorul social al unei 
anumite categorii, dar asta o vom rezolva la timpul potrivit, mulţumesc domule primar şi 
dacă se poate să apară şi în presă, nu ştiu, în măsura în care mai apare presa şi pe cele 2 
posturi de radio, ca oamenii să fie edificaţi, că e păcat să nu fie informaţi, vă mulţumesc.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos pentru intervenţie doamnei consilier Rodica Pârvan, urmează la diverse domnul 
Gheorghe Ion.” 

Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „Da, bună ziua, aş dori să întreb pe 
domnul primar dacă în situaţia în care suntem acuma, dacă s-a avut în vedere şi dacă este 
posibilitatea de a se înfiinţa un cabinet stomatologic pentru situaţii de urgenţă în 
municipiul Sfântu Gheorghe în cadrul Spitalului Judeţean sau într-un cabinet stomatologic 
particular, pe perioada stării de urgenţă, care să  funcţioneze pe bază de planificare 
telefonică şi un program bine stabilit, în funcţie de nr. de solicitări cu funcţionare non-stop 
sau în ture. Şi aş mai avea o rugăminte dacă într-adevăr tot aşa s-a discutat s-a avut în 
vedere posibilitatea de a se achiziţiona lavoare mobile pe care să le amplasăm în diferite 
zone, Primărie, Gară, Autogară, ştiu... magazine, instituţii, deci la intrare lavoare mobile în 
care cetăţeanul să aibă posibilitea de a se spăla pe mâini cu apă şi săpun pentru că e cel mai 
bună metodă de dezinfecţie. Cam astea 2 aspecte aş vrea să văd dacă s-au discutat şi dacă 
este posibilitatea de a se rezolva aceste probleme. Mulţumesc.” 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r): „Şi eu vă mulţumesc. În ceea 
ce priveşte a doua întrebare, fiecare instituţie are obligaţia să acorde dezinfectant, şi în 
cazul nostru dacă intră cineva la Primărie la intrare găseşte un gel antibacterian, la fel toate 
celălalte instituţii au aceste obligaţii, deci nu cred că noi ar trebui să montăm lavoare 
mobile, deoarece există aceste geluri antibacteriale şi cetăţenii pot să se dezinfecteze pe 
măini. În ceea ce priveşte înfiinţarea cabinetelor stomatologice noi am pus la dispoziţie 2 
cabinete şi aşteptăm ca Asociaţia medicilor stomatologi să ne dea un răspuns favorabil, 
poate doamna viceprimar ştie mai multe, poate au răspund deja şi eu încă nu am fost 
înştiinţat. Deci o rog pe doamna viceprimar dacă are informaţii în plus faţă de ceea ce am 
spus eu, să intervină, mulţumesc.” 

Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Da sunt aicia, nu am alte 



 

 

informaţii, deocamdată informaţia este că există şi funcţionează un cabinet stomatolog 
particular care are toate dotările necesare, pentru că mai mult de 4-5 persoane zilnic nu 
poate trata, având în vedere că după fiecare pacient trebuie să facă o dezinfecţie, e foarte 
complicată procedeul în această situaţie, dar am oferit după cum a spus şi domnul primar 
cele 2 cabinete, deocamdată 2 cabinete medicale, am înţeles că sunt 8 medici stomatologi 
de la Colegiul medicilor stomatologi care se oferă, însă încă protocolul nu a fost pus în 
funcţiune, aşteptăm răspunsul Colegiului medicilor. Mulţumesc.” 

Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „Da, mulțumesc frumos pentru 
răspuns şi pentru atenţia acordată tuturor cetăţenilor, pentru ... mulţumesc mult.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos pentru domnul consilier, pentru intervenţie, ultimul pe lista diverselor este domnul 
Cochior Andrei. Aveţi cuvântul domnul consilier.” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI: „O să fiu scurt pentru că colegii au 
intervenit pentru 2 probleme. Eu doresc să mulţumesc Consiliului municipal, domnului 
primar şi consilierilor, tuturor, că s-a gândit la sănătate, pentru că a dat pentru sănătate şi 
cât a dat ăsta bănuiesc că ajunge, pentru că am ajuns la concluzia că când trebuie să facă 
activitate medicii, nu pot să facă că n-au au aparate şi nu au cu ce. Aşa că trebuie să ne 
gândim foarte să nu uităm sănătate, că fără sănătate nu există nici o naţionalitate. Al doilea 
punct ar fi să mulţumim tuturor medicilor care s-au implicat în aceste situaţii de criză în 
România, şi le dorim sănătate pentru toţi, pentru medici, pentru poliţie, pentru jandarmi, 
pentru armată, nu trebuie să uităm niciodată aceste instituţii. Acuma legat de încă o 
problemă, foarte scurtă, ar fi pentru domnul primar, dacă mai avem revoluţionari 
neîmproprietăriţi, şi vă mulţumesc mult.” 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r): „Da mulţumesc, răspunsul este 
da mai avem revoluţionari neîmproprietăriţi, iar în ceea ce priveşte ajutorul acordat de 
către municipalitate, sănătăţii pot să vă spun că sunt în contact direct cu directorul 
spitalului judeţean, şi l-am asigurat că din partea Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, 
a Consiliului local, spitalul judeţean are un cec în alb, deci orice are nevoie spitalul din 
punct de vedere financiar poate să conteze pe ajutorul nostru. Eu vă mulţumesc şi vă 
doresc foarte multă sănătate tuturor, să ne vedem, să ne auzim cu bine şi să ne întâlnim cât 
mai repede în sala de şedinţă, fiindcă dacă ne vom întâlni acolo, înseamnă că am depăşit 
acest greu.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos, neavând altceva de spus, închid şedinţa de astăzi mulţumind tuturor colegilor 
pentru operativitate şi colaborare. (lb.m) Mulţumesc tuturor, o după-amiaza plăcută, un 
weekend plăcut!” 

 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței extraordinare a Consiliului Local din data de 16 iulie 2020. 
 
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                           SECRETAR GENERAL 
            Debreczeni László            Kulcsár Tünde-Ildikó 

 
 

 


